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TACK

379 
medlemmar 

i klubben

200 
funktionärer 

TACKTACK

Stort tack!
Vårt elitserielag var kanske av många  
tippat att få en tuff vinter som en följd  
av att flera tongivande spelare försvann 
inför säsongen. Det lag som fanns kvar  
har vuxit och när säsongen kan summeras 
är det damlagets bästa insats på tio år, 
en insats som slutade med två jämna 
semifinaler mot Villa Lidköping.  
Utöver semifinalen fick vi i april tre kvitton 
till på att vi är på rätt väg: Emma Drott 
utsågs till Årets komet i svensk bandy,  
Klara Sandberg till Årets junior och  
Ester Eknäs till Årets flickspelare!
Bakom elitserielaget finns u-laget i allsvenskan, som 
också har gjort en bra säsong. När de unga spelarna 
haft sällskap av några spelare med lite mer rutin att 
ta stöd mot har det resultatmässigt gått riktigt bra. 
U-laget har varit en miljö där nästa generations elit-
spelare kunnat växa.

Några av våra duktiga tjejer har även varit uttagna 
till U21- och F17-landslagsträningar och matcher.

Parallellt med den relativt unga damverksam-
heten, som startade 2011, bedriver vi herrbandy 
- vilket klubben gjort sedan starten 1929. A-laget 
genomförde en bra säsong i division 1 östra och 
slutar tvåa när det ordinarie seriespelet är över. 
Herrverksamheten har också omfattat ett B-lag i 
division 2.

Vi har ett samarbetsavtal med Vetlanda BK som 
innebär att Skirö AIK koncentrerar sig på flickbandy. 
Flickverksamheten har under säsongen 23/24 
omfattat F9, F11, F14, F16 och F17, som alla deltagit 
i både seriespel/poolspel och cupspel.

De yngsta bandyspelarna har funnits i bandyskolan 
Bandykul, för flickor och pojkar, som vi haft tillsam-
mans med Vetlanda BK. Bandykul har bedrivits med 
Hydro Arena som bas men under en kall period då 
det fanns spolade isar runtom i kommunen flyttade 
verksamheten ut till flera mindre orter i kommunen. 
Ett 40-tal flickor har varit med i Bandykul.

Skirö AIK ordnar även ett försäsongsläger. Det 
är stort intresse från många klubbar i landet och 

lägret har runt 140 deltagare i åldrarna 9-15 år. 
Lägret bidrar till att skapa utveckling och stärka flick/
dambandyn i Sverige.

Under våren 2024 ska vi i föreningen tillsammans 
fundera på värderingar, diskutera policys och prata 
om hur vi vill ha det i vår förening – hur tar vi Skirö 
AIK in i framtiden? I arbetet ingår bland annat att 
prata om hur vill vi uppfattas och hur man är en bra 
kompis i laget. Arbetet med en nyskriven förenings-
policy ska vara klar inför nästa säsong.

Jag är stolt över att vår förening har så mycket 
initiativ och engagemang 
som bidrar till trevlig-
heter i vår kommun. 
Vi ordnar konserter, 
traktorrace, familjefest, 
annandagsevenemang 
och är funktionärer på 
Vetlanda-Festen och 
Eksjö stadsfest. Att 
vi som ideell förening 
skapar och bidrar till 
kultur- och trivselmöj-
ligheter för att öka våra 
intäkter, så att våra 
spelare ska få utöva det 
de älskar – spela bandy 
– det är häftigt. Vår förening klarar sig inte utan alla 
ideella krafter och kommunen behöver förenings-
livet; tillsammans gör vi bra saker!

I hela samhället ser vi kostnadsökningar och detta 
har naturligtvis drabbat även vår förening. Vi arbetar 
hårt med att hålla i våra kostnader, utan att ge 
avkall på glädje och kvalitet. Ni som sponsorer och 
bidragsgivare ger oss 
större möjligheter 
att spela bandy på 
elitnivå, att utveckla 
våra ungdomar och 
att bidra till utveck-
lingen av vår förening 
och vår kommun.

Stort tack! 

Maria Lund 
ORDFÖRANDE  
SKIRÖ AIK

 ” 
Jag är stolt över 
att vår förening 

har så mycket 
initiativ och 

engagemang 
som bidrar till 
trevligheter i  
vår kommun. 

Fotografer: Stewe Jonsson, Hanna Bouveng, Kristin Hugosson, Julia Swanberg.

Sponsorrapporten skapades av Rättighetsbyrån i samarbete med Sportkomm Göteborg.
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VÅRA LAG
VÅRA LAGVÅRA LAG

Vi är  
lika stolta 
över alla 
våra lag
Skirö AIK har totalt nio 
lag i seriespel, från vårt 
yngsta F9-lag upp till våra 
representationslag för  
herr och dam. 

9  
lag i seriespel

142  
aktiva spelare  

totalt i klubben  

2/3  
av våra spelare  

är tjejer/kvinnor 

40  
knattar deltog  

i Bandykul

42  
ideella ledare  
i föreningen 

KLARA VOLMERSSON, 20 ÅR,  
LAGKAPTEN I SKIRÖ AIK:S DAMLAG

“Utan våra supportrar  
hade vi inte kunnat  
spela i högsta ligan”
Bandy är som alla vet världens 
roligaste sport men vad fick 
just dig att börja med den?

– Pappa har hållit på med bandy 
så det blev att man började tidigt att 
åka allmänhetens åkning och sedan 
utvecklas. Men med själva bandyn att 
ta sig till Bandykul var min bästis på 
den tiden.

Vad betyder klubben för dig? 
– Den betyder oerhört mycket 

och utan den hade jag inte varit där 
jag är idag. Den gemenskap och 
vänskap man får med sig livet ut är 
speciellt med Skirö, när vi spelat hela 
våra liv tillsammans.

Finns det några särskilda 
profiler eller idrottslag som 
inspirerar dig, inom bandyn 

eller en annan idrott?
– Villa. De har kommit så långt 

som förening och ger sina spelare så 
bra förutsättningar som möjligt. De 
vill alltid framåt fast att de är i toppen 
och nästintill oslagbara.

Har du något tips du vill dela 
med dig av till den som är en 
ung spelare?

Sätt inte så hög press på dig själv. 
Njut och fokusera på dig själv. Viljan 
att utvecklas.

Har du något du vill hälsa  
våra supportrar? 

– Tacksam, för utan våra sponsorer 
hade vi inte kunnat spela i högsta ligan 
eller fått saker av klubben. Ni gör det 
möjligt att fler kan spela och det hade 
varit kämpigt utan er.. .

ESTER EKNÄS, 16 ÅR, YNGST I SKIRÖ AIK:S 
DAMLAG OCH UTSEDD TILL ÅRETS FLICKSPELARE  
I SVENSK BANDY 2023/24:

“Det enda jag gör 
är att gå i skolan 
och spela bandy”
Bandy är som alla vet världens  
roligaste sport men vad fick just dig  
att börja med den?

– Min storebror spelade så då hängde jag på. 

Vad betyder klubben för dig? 
– Allt! Det enda jag gör är att gå i skolan och 

spela bandy.

Finns det några särskilda profiler eller 
idrottslag som inspirerar dig, inom  
bandyn eller en annan idrott?

– Mina lagkamrater inspirerar mig.

Har du något tips du vill dela med dig  
av till den som är en ung spelare?

– Våga ta för dig!

Har du något du vill hälsa våra supportrar? 
– Tack, ni är bäst!. . 
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VÅRA LAG

NICLAS ”NICKE” BERNSTRÖM, 47 ÅR,  
HUVUDTRÄNARE I SKIRÖ AIK:S DAMLAG

“Tjejerna förtjänar ännu 
mer uppmärksamhet”
Bandy är som alla vet världens 
roligaste sport men vad fick 
just dig att börja med den?

– Jag föddes in i sporten. Farsan 
var ledare i VBK och han tog med mig 
till alla träningar. Tjust Kulle var min 
uppväxt.

Vad betyder klubben för dig? 
– Just nu ÄR det mitt liv (enligt 

min fru)..

Finns det några särskilda 
profiler eller idrottslag som 
inspirerar dig, inom bandyn 
eller en annan idrott?

– Sam Hallam som är före detta 

tränare i Växjö Lakers och numera 
förbundskapten i Tre Kronor. Han har 
bra syn på saker och ting.

Har du något tips du vill dela 
med dig av till den som är en 
ung spelare?

– Träna snabbhet och spänst för 
att bli en bra skridskoåkare, samt 
träna på att skjuta! 

Har du något du vill hälsa  
våra supportrar? 

– STORT TACK för säsongen. 
Hoppas vi kan bli fler i publiken fram-
över för tjejerna förtjänar ännu mer 
uppmärksamhet.. .

KICKI SIGFRIDSSON, 38 ÅR,  
MITTFÄLTARE I SKIRÖ AIK:S DAMLAG

“Jag bestämde mig  
då för att satsa”
Bandy är som alla vet 
världens roligaste sport 
men vad fick just dig att 
börja med den?

– Uppväxten i Edsbyn gör 
att alla pratar bandy. Min bror 
spelade och jag började på isen 
vid 3 års ålder. 

– Sedan gick det bra i flick-
lagen och vid 12 års ålder var 
jag med i damlagets tränings-
grupp. Jag bestämde mig då 
för att satsa och prova hur långt 
det bär.

Vad betyder klubben  
för dig? 

– Livet kretsar ju kring 
bandyn. Man planerar vardagen 
efter träningar och matcher. 
Klubben har betytt jättemycket. 
Det är en plats där man får 
energi och kraft, när vi umgås 
tillsammans i stort sett varje dag.

Finns det några  
särskilda profiler eller 
idrottslag som inspirerar 
dig, inom bandyn eller en 
annan idrott?

– Edsbyns IF. Kulturen, tradi-
tionen och proffsigheten.

Har du något tips du vill 

dela med dig av till den 
som är en ung spelare?

– Att våga träna hårt, det ger 
resultat. Ha tålamod. Ta chansen 
att vara med och ”se och lär” när 
man blir uttagen för matcher, 
även om man inte får speltid.

Har du något du vill hälsa  
våra supportrar? 

– Gå och stötta de lokala 
lagen på din ort/stad. De är 
framtiden och som kommer 
föra idrott, gemenskap och 
laganda vidare till kommande 
generationer, så att idrotten hålls 
levande i staden. .
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VÅRA LAG
UTMÄRKELSER 2023/24

Tre Skirö-
spelare 
belönades 
nationellt
Skirö AIK belönades med tre av 
fyra utmärkelser inom Svensk 
Bandy på damsidan. Emma 
Drott utsågs till Årets komet i 
svensk bandy, Klara Sandberg till 
Årets junior och Ester Eknäs till 
Årets flickspelare!

Emma Drott
ÅRETS KOMET 

Ester Eknäs
ÅRETS FLICKSPELARE

Klara Sandberg
ÅRETS JUNIOR
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EN MÖTESPLATS
EN MÖTESPLATSEN MÖTESPLATS

Vi möts i  
Hydro Arena
Hydro Arena är vår arena där vi skapar 
minnesrika och härliga upplevelser 
tillsammans med vår publik.  
Vi berör och engagerar många i staden. 
Lagidrott är en viktig del i att barn, unga 
och vuxna kan få känna samhörighet 
och gemenskap. Nu ser vi fram emot 
en ny säsong med nya dramatiska och 
upplevelserika bandymatcher och 
evenemang tillsammans!

Familjefesten 
I samband med hemmamatchen mot Västerås 
SK den 13 januari arrangerade vi tillsammans 
med Vetlanda BK temat Familjefesten. Vi hade 
ansiktsmålning, trolleri, godisregn, ballong-
djur och prickskytte. Efter matchen mötte 
våra spelare upp för signering av autografer i 
FanZone. På detta sätt bygger vi idoler i unga 
år och här stärks relationen mellan spelare  
och fans. 

100  
åskådare i snitt under  

grundsäsongen 2023/24

50  
matcher spelas i vår  

arena under säsongen
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I SAMHÄLLET
I SAMHÄLLETI SAMHÄLLET

Skirö AIK:s 
sociala roll
Tack vare er som partner och ert 
stöd kan vi bidra med samhällsnytta. 
Våra samhällsengagemang består av 
en mix av aktiviteter som sträcker 
sig från Bandyskolan till olika lokala 
arrangemang och volontärskap i 
vårt lokalsamhälle. I vår förening 
arbetar vi alla mer eller mindre helt 
ideellt. Vi tar som bandyförening 
också vårt sociala ansvar för ett mer 
inkluderande och aktivt samhälle 
med rörelse i fokus. 

Vetlandamodellen
Vi är stolta och glada över att vara en del 
av ”Vetlanda-modellen” som är samarbete 
mellan föreningar, RF SISU Småland 
och Vetlanda kommun. Idag är det 
alltför många ungdomar som slutar med 
sitt idrottande i unga år. För att motverka 
detta har varje förening committat sig 
till att ha respekt för varandras säsonger 
och idrottsutövande. Vi utgår ifrån att 
ungdomarna ska vara i centrum och inte 
tvingas att välja en idrott. Den idrott som 
har högsäsong ska av ledare och vård-
nadshavare vara den som är prioriterad.  
Detta är något som vi gärna skriver under 
på i Skirö AIK.

40  
barn engagerade i  

Bandykul under säsongen

600  
aktivitetstillfällen under året

Barn och unga
Under året som gått har vi arrang-
erat en rad aktiviteter riktade mot 
barn och unga. Vi har fokus på att nå 
målgruppen unga tjejer och ge dem 
de bästa förutsättningarna att få träna 
bandy i unga år.  
• Bandyskolan som vi genomför 

tillsammans med Vetlanda BK 
riktar sig till barn mellan 6-8 år. Vi 
genomför träningstillfällen varje 
helg under säsong och engagerade 
under året 40 deltagande tjejer. 
Bandyskolan har fokus på lek, 
glädje och skridskoträning.

• Vi har ett samarbete med de 
lokala skolorna i Vetlanda där 
man i årskurs 2 får komma till oss 
och Hydro Arena för att testa på 
att åka skridskor och spela bandy. 

• Vår ungdomsverksamhet 
består idag av fem seriespelande 
flicklag och de utgör en 
mycket betydelsefull del av vår 
verksamhet. Vi har totalt 42 ideella 
ledare som möjliggör för våra 
barn och unga att träna och spela 
bandy.

•  Under hösten 2023 anordnade 
vi ett försäsongsläger för 140 
bandyspelande tjejer i åldern 9-15 
år. På plats fanns vårt damlag 
som inspirerade och utbildade. 
Deltagarna erbjöds denna helg 
en mix av teori, barmarksträning 
och isträning. Syftet med lägret 
är att ge tjejerna en stimulerande 
och rolig start på säsongen och 
samtidigt nya verktyg i att utveckla 
sig själva som bandyspelare. Vi 
sätter stor vikt vid mötet och 
gemenskapen.

Aktiviteter i lokalsamhället
• Vi genomför flera olika 

kulturaktiviteter och 
nöjesarrangemang i Vetlanda 
med omnejd. Våra uppskattade 
arrangemang innehåller alltifrån 
Smålands Traktorrace till 
julshower och konserter. 
Vi är också aktiva vid den årliga 
julmarknaden. På detta 
sätt bidrar vi till att det skapas 
aktiviteter och happenings i 
staden, som för människor 
samman.

• I vår klubb är volontärskap och 
funktionärskap något som vi lägger 
mycket stor vikt vid. Vi deltar 
bland annat på Vetlanda-festen  
och Eksjö stadsfest. Här sköter  
vi alltifrån städning till att vi 
 agerar grindvakter.      

Välgörenhet
• I samband med våra 

musikarrangemang samarbetar vi 
med välgörenhetsorganisationen 
Erikshjälpen. Tillsammans med 
Erikshjälpen har vi genom åren 
samlat in över 100 000 kronor. 

• Under säsongen som gått har 
vi även samlat in pengar som 
vi skänkt till Ukraina, genom 
samarbetet med organisationen 
Sweden Help East. 
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SPONSORERNAS PERSPEKTIV

Möjligheter till cupverksamhet
Ni som sponsorer möjliggör bland annat att vi kan 
bedriva en verksamhet som utvecklar våra spelare. 
Ett konkret exempel på detta är möjligheten för våra 
flicklag att åka på cuper.

I december deltog F13-laget i Fridacupen som 
genomfördes i Vänersborg. Där fick de möta flicklag 
från Sverige och Norge. Skirö slutade på 4:e plats 
efter att spelat totalt 6 matcher. 

I januari deltog vårt F-15-lag i World Cup 
Bandy Girls 15, som arrangerades i Skövde. Där 
mötte vi IFK Vänersborg, det norska laget Staebek, 

Villa Lidköping och hemmalaget Skövde.  
Dessa cuper ger tjejerna enormt mycket inspi-

ration i vardagen av att få åka iväg tillsammans och 
spela mot tjejer i samma ålder. Vi vill rikta ett särskilt 
tack till Stiftelsen Werner von Seydlitz för 
ert ekonomiska stöd som möjliggjorde deltagande i 
ovanstående cuper under säsongen som gick.

Cirka 50 
partners

SPONSORERNAS SPONSORERNAS 
PERSPEKTIVPERSPEKTIV

Ni skapar möjligheter  
för vår förenings framtid
Vi är otroligt stolta över er sponsorer som utgör en viktig kärna i vår förening.  
Genom er femtiotalet sponsorer kan vi upprätthålla en hög kvalitet på vår 
bandyverksamhet och alla våra samhällsengagemang där vi engagerar oss.

  Stiftelsen Werner von Seydlitz har till ändamål att stödja projekt  
som gör skillnad för idrott, kultur, hembygd och utbildning  

inom Vetlanda kommun.

Ett långsiktigt samarbete med framgångsrika föreningar är vårt bästa sätt  
att nå ut till många idrottsutövare. I vårt samarbete med Skirö AIK är  

det ungdomar som dominerar. Vi ger alla fantastiska ledare förutsättningar  
att ge dessa ungdomar en meningsfull fritidssysselsättning i kombination  

med fysisk aktivitet.

Heja Skirö AIK!

TOMAS GRANLUND  
ORDFÖRANDE, STIFTELSEN WERNER VON SEYDLITZ
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MARKNADSKANALERMARKNADSKANALER

Ni syns med oss
Vi arbetar ständigt med att förbättra våra 
marknadskanaler så att ni som partner kan  
nå ut till vår målgrupp på bästa möjliga sätt.  
Vi i Skirö AIK synliggör vårt varumärke i olika 
marknadskanaler, såväl fysiskt som digitalt.  
Som partner går det därför att kommunicera  
med vår målgrupp på flera olika sätt.

  
Facebook: 1 300 följare

 
Instagram:  

Skirö AIK:s Officiella: 613  
Skirö AIK Dam: 635

 
Vår anrika klubbtidning Skirökuriren har en  

upplaga på 1000 exemplar. Här kan du förutom  
våra attraktiva annonsutrymmen även kunna ta  

del av nyheter, spelarreportage, intervjuer  
och spelscheman. 

 
Vi har under denna säsong synts  

regelbundet i vår lokala tidning Vetlanda-Posten 
i samband med våra damers matcher. 

MARKNADSKANALER
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EN DEL AV ELITSERIENEN DEL AV ELITSERIEN

Mårt ens
förstärker
Svensk
Elitbandy
Organisationen runt Elitserien växer. 
Efter en sex månader lång 
rekryteringsprocess  stod det klart 
att Thomas Mårtens, 43, anställdes 
som aff ärsutvecklare för Svensk 
Elitbandy. Thomas tillträdde tjänsten 
den första april.

Hälsingen är inte ett okänt namn inom 
bandyn då han tidigare varit marknadschef i 
Edsbyns IF, men närmast kommer han från 
en tjänst som konsultchef på Clockwork 
Bemanning & Rekrytering.

– Det här är något som vi har pratat om 
i många år och det har funnits många olika 
scenarion. Vi vill givetvis se en tillväxt inom 
Svensk Elitbandy och för att kunna skapa det 
behöver vi ha någon som kan lägga tid och 
fokus på att jobba med de frågor som berör 
våra framtida intäkter och tillväxt, säger 
Christian Ehn, ordförande i FSE.

– För att vi ska kunna ta nästa steg som 
organisation så måste vi vara beredda att 
satsa dedikerat på den här frågan. Thomas 
har en stor erfarenhet, och det är en bra 
grundplåt för ett arbete som ska ta oss in i 
framtiden.

Huvudfokus på lokal nivå
Arbetet kommer till viss del att vara inriktat 
mot aff ärsutveckling på central nivå, men 
huvudsakligen mot att arbeta tillsammans 
med klubbarna för att utveckla de lokala 
aff ärerna och partnersamarbeten.

– Vi har jobbat med det här på många sätt 
genom åren, men förra våren landade vi i en 
slutsats att den stora utvecklingspotentialen 
fi nns ute i klubbarna. Visst ska vi fortsätta 
arbeta på att stärka ligan centralt, men all 
erfarenhet och fakta vi har säger att den 
stora potentialen fi nns i att stärka klubbarna 
lokalt. I det arbetet kommer Thomas att 
aktivt kunna stötta och hjälpa klubbarna från 
ax till limpa. Det är den utgångspunkt vi har 
nu, säger Christian Ehn.

Hållbarhet en nyckel
I skrivande stund arbetar Thomas med 
att kartlägga och vässa Elitseriens rättigheter 
samt dess marknadsföring. Han förbereder 
sig också för att kunna utgöra ett så bra stöd 
som möjligt till klubbarna och detta görs 
bland annat genom att läsa fjolårets sponsor-
rapporter. 

– Det som är slående är bredden och 
fantasin hos klubbarna. Det märks inte minst 
i den sociala rollen, vilket är oerhört positivt, 
säger Thomas.

– I många sporter har man börjat arbeta 
mer aktivt med samhällsnytta och social 
hållbarhet under de senaste åren, det är den 

starkaste trenden inom sponsring och den 
är här för att stanna. I bandysporten fi nns 
det helt naturligt, genom de roller fören-
ingenarna spelar i lokalsamhället. Då kanske 
många associerar till lag på från mindre orter 
men begreppet “den lokala sporten” är ofta 
träff säkert även för bandyklubbar i större 
städer. Det fi nns en stark förankring och en 
genuin ambition att göra skillnad lokalt. .

En annan styrka som Thomas vill lyfta 
fram är hur dam- och herrbandyn samverkar.

– Vi ska vara väldigt stolta över att damer 
och herrar tävlar sida vid sida. Det började 
med fi nalen, fortsatte med Elitserien och 
sedan ifjol gäller det ju även Svenska Cupen. 
Jag tror att de allra fl esta är överens om 
att det gör sporten mycket roligare och 
mer intressant och det gäller inte minst 
ur ett partnerperspektiv.

Fysiska möten väntar
Inom kort väntar fysiska möten vilket inne-
fattar en del resor. 

– Vissa av klubbarna känner jag till väl 
sedan tidigare och med andra blir det första 
besöket. Det känns helt klart spännande, 
avslutar Thomas. 

 ”
 I bandysporten fi nns 

det helt naturligt, 
genom de roller 

föreningenarna spelar 
i lokalsamhället. 
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En slogan en slogan  
en slogan en klubbslogan

Ha en riktigt skön 
sommar – vi ses  

i Hydro Arena 
säsongen 2024/25! 

  
@skiroaik

 
@skiroaik_officiella

SKIRÖ AIK  
95 ÅR 2024

skiroaik.se

MARKNADSANSVARIG

Anders Oskarsson


